

АВТОРИЗАЦИОННОЕ ПИСЬМО

1 марта 2021 г.

Настоящим компания **ITAMAR MEDICAL LTD.**, являющаяся признанным и известным производителем медицинского оборудования, имеющая офис расположенный по адресу: 9 Halamish Street, P.O. Box 3579, Caesarea 3088900, Израиль, подтверждает, что компания

ООО «Медоксима»
ул. Горбунова, д. 2, стр.3, оф.А626В
121615, г. Москва, Россия

является официальным дистрибьютором **медицинского оборудования** производства компании ITAMAR MEDICAL LTD. на территории Российской Федерации и уполномочена проводить переговоры, предлагать и предоставлять товары для продажи. Настоящим распространяем наши полные гарантии на оборудование, предлагаемое вышеуказанной организацией к поставке в соответствии с гарантийными условиями компании ITAMAR MEDICAL LTD.

Настоящее авторизационное письмо действует с **1-го марта 2021 до 1 марта 2022 года.**

LETTER OF AUTHORIZATION

March 1st, 2021

Hereby, company **ITAMAR MEDICAL LTD.**, an Israeli company, who is an established and reputable manufacturer of medical equipment, having a place of business at 9 Halamish Street, P.O. Box 3579, Caesarea 3088900, Israel, confirms that

MEDOXIMA Ltd.
Gorbunova Str. 2, Building 3 Office A626B
Moscow 121596, Russian Federation

is official distributor to offer **medical products** of company ITAMAR MEDICAL LTD., within the Russian Federation including the responsibility of all negotiations, quotations and provision necessary for effecting final sales. We hereby extend our full guarantee for the goods offered for supply by the above mentioned organization in accordance with the Conditions of Warranty of ITAMAR MEDICAL LTD.

This letter of authorization is valid from **March 1st, 2021 until March 1st, 2022.**

ITAMAR MEDICAL LTD.


Name: Eilon Livne
Title: VP Sales and Channel Development EMEA and APAC

Itamar Medical Ltd.

MEDOXIMA Co.


Name: Grigoreva Ekaterina
Title: General Director



Itamar Medical Ltd.

9 Halamish St. P.O Box 3579, Caesarea 3088900, Israel | T: +972-4-617-7000 | F: +972-4-627-5598
US Toll Free: 1-800-206-6952 | www.itamar-medical.com

